
 

 

 

 

Aan de voorzitter van de raad 
van de gemeente Sittard-Geleen. 
 
 
                                                                                       Born, 2 september 2015. 
  
 
 
Betreft: 
Art.37 RvO vragen van GroenLinks 
betreffende Opvang vluchtelingen 
 
 
Geachte voorzitter, 

 
 
Vanuit oorlogsgebieden in het Midden-Oosten en Noord-Afrika nemen mensen enorme risico’s omdat 
ze, ten einde raad, hun land willen ontvluchten.  Velen vluchten onder erbarmelijke omstandigheden 
en overleven dit niet. 
 
Op de voorpagina van de Volkskrant van 28 augustus j.l. doet de staatssecretaris van Asielzaken een 
oproep. Hij heeft stoere gemeentebestuurders, burgemeesters, wethouders en raadsleden nodig die 
hem helpen het opvangprobleem op te lossen. 
 
Wij gaan ervan uit, dat ook het college van Sittard-Geleen alles in het werk wil stellen om mensen die 
op de vlucht zijn voor oorlogsgeweld al dan niet tijdelijk een veilige opvang te bieden.  
 
Wij gaan er van uit, dat het college bereid is actief op zoek te gaan naar accommodaties die daarvoor 
al geschikt zijn of op korte termijn geschikt te maken zijn, los van de vraag of deze accommodaties in 
het bezit zijn van de gemeente, van aan de gemeente gelieerde organisaties of eigendom zijn van 
particulieren. Wij zijn van mening dat die accommodaties binnen onze stadsgrenzen volop aanwezig 
zijn (o.m. Watersley, Agnetenklooster, Bisschoppelijk College). 
 
 

1) Kan het college een overzicht geven van de accommodaties binnen de gemeente die in 
principe geschikt zijn of binnen redelijke termijn geschikt te maken zijn voor noodopvang van 
vluchtelingen? 

2) Is de gemeente al benaderd door het ministerie of het COA of heeft de gemeente zelf al 
initiatieven ontplooid die kunnen bijdragen aan de oplossing van de problematiek? Zo nee, 
waarom niet? 

3) Heeft de gemeente een of meerdere accommodaties aangeboden aan het ministerie of het 
COA, die geschikt (te maken) zijn voor de (nood)opvang van vluchtelingen? 

4) Heeft de gemeente aangegeven, hoeveel vluchtelingen zij op korte termijn zou willen of 
kunnen opvangen? 

5) Welke initiatieven kunnen wij op korte termijn nog meer verwachten van het college, teneinde 
de gemeente Sittard-Geleen als vluchtelingvriendelijke stad verder te profileren? 

 
De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Math De Loo, raadslid GroenLinks. 
 


